
JIŘI STIVI N 
hudebník

„Barokní hudba je nakloněna volné 
interpretaci a je v ní dost místa pro 
improvizaci. Proto mě začala bavit.
Navíc zobcová flétna, po které jsem vždy 
rád sáhl a vydrželo mi to dodnes, byla 
v období baroka skutečně profesionálním 
nástrojem, žádnou dětskou hračkou.“

PAVEL KINDLMANN 
biolog

„Pokud budou respektovaní 
lidé mluvit o tom, že je 
zapotřebí změnit žebříček 
hodnot, a sami půjdou 
příkladem, tak se ten 
žebříček může změnit. 
Možná žiju v iluzi, ale věřím, 
že jednou lidé pochopí, že 
skromné štěstí znamená 
víc než úspěch a počet aut 
v baráku.“

Jako lékař se dostanete
I к lidem úplně nejblíže.
I Nejenže vidíte do jejich 

soukromí, ale zároveň je 
máte v péči ve chvíli, kdy jsou 
postiženi nějakým zdravotním 
problémem, takže se к nim 
přiblížíte mnohem víc než 
novinář nebo cestovatel.“

ROBERT DE NIRO 
herec

„Chvíli mi jako začínajícímu 
herci trvalo, než jsem začal 
vnímat i jinou než americkou 
kinematografii, jiné typy filmů, 
i když režisérem prvního snímku, 
ve kterém jsem se na pár vteřin 
objevil, byl paradoxně Francouz.“



„U nás je zakořeněná představa, 
,// že bojové sporty dělají takzvané 

' ^ vymlácené mozky, tedy nabušení 
J týpci, kteří mají sklony к násilí.

MARTI NA A JOSEF Hodně lidí si myslí, že to je moc
PTÁČKOVI agresivní sport založený jen
zápasníci na tom, že někoho mlátíte.“

66 vidět

„Pro mě je silný životní 
prvek smutek. Není to ale 

smutek jako za dekadence, 
jímž bych se prsil, je to 

životní pocit, který mám 
do sebe vrytý od útlého 

dětství. A smutek si jako jin 
a jang vynucuje druhý pól 

______povahy, a to humor.“

ONDŘEJ TUČEK 
básník a všestranný 
umělec
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JANA KUBELOVÁ 
odbornice na parfémy
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84 cítit

„Dříve se parfémy míchaly 
г ' jen z přírodních látek, teprve 

v devatenáctém století se к nim 
přidaly první syntetické. Dnes 
se tvůrci к mnohým historickým 
vůním vracejí jako к inspiraci, 
ale přizpůsobí je současným 
možnostem a trendům.“

DANIELA KOLÁŘOVÁ 
herečka

g4 vzpomínat

„Moc ráda také mám 
chvíle, kdy herci, hlavně 
tedy mužští, stojí v zákulisí, 
připraveni na výstup - ať 
už na zkoušce, nebo při 
představení - a hecují se. 
Říkají si pravdy, často i ne 
úplně příjemné, a říkají si 
je do očí. To je vlastnost, 
kterou obdivuji nejen 
v divadle, ale i v životě.“


